
 
MOTIE 

 
Versnellen onderhandelingen sluiting recreatiebad De Lockhorst  

 
De gemeenteraad van Sliedrecht in vergadering bijeen op 12 december 2023, over het voorstel 
'Exploitatie zwembad en sporthal de Lockhorst'.   
  
Constaterende dat:  
• het budget voor zwembad en sporthal de Lockhorst voor 2024 is verhoogd met een bedrag van  

€ 385.000;  
• dit de uitkomst is van de recent uitgevoerde aanbestedingsprocedure; 
• het openhouden van het recreatiebad onderdeel uitmaakt van de exploitatie door de 

aanbestedende partij. 
  
Overwegende dat:  
• het aantal bezoekers recreatiebad is gedaald en het in de lijn der verwachting ligt dat deze daling 

zich voort zal zetten; 
• vooruitlopend op de besluitvorming rondom de verplaatsing en nieuwbouw van een zwembad 

naar de behoeften van Sliedrecht en de enorm opgelopen energiekosten, met het nemen van 
energiebesparende maatregelen (zoals het sluiten van het recreatiebad op korte termijn)  een 
besparing op de gemeente uitgaven is te realiseren; 

• deze structurele budgetverhoging ook doorloopt in de jaren vanaf 2026 als er zich financiele 
uitdagingen aftekenen;  

• het sluiten van het recreatiebad niet betekent dat sportverenigingen en zwemles hier hinder van 
ondervinden; 

• zowel het wedstrijdbad als het doelgroepenbad open zou moeten blijven; 
• de portefeuillehouder tijdens de oordeelsvormende vergadering van 4 december 2023 heeft 

aangegeven dat de aanbestedende partij een partij is die bereid is met de gemeente mee te 
denken; 

• de portefeuillehouder in een College Informatie Brief van 7 december 2023 bevestigt dat er 
inmiddels al onderhandelingen lopen met de aanbestedende partij en dat deze in de komende 1,5 
jaar worden doorlopen; 

• het onderhandelingsresultaat met deze aanbestedende partij duidelijk zal maken hoeveel 
financieel voordeel het sluiten van het recreatiebad op de totale exploitatie op zal leveren;  

• een goede afweging om het recreatiebad daadwerkelijk wel of niet te sluiten kan door het college 
worden gemaakt als het financieel voordeel daarvan bekend is. 

 
Verzoekt het college om:  
• met grote(re) voortvarendheid de onderhandelingen over onder andere het op de kortst mogelijke 

termijn sluiten van het recreatiebad met de aanbestedende partij voort te zetten; 
• in de periode van de nieuwe concessie tussentijds maatregelen door te voeren, die aansluiten op 

het nog (door de gemeenteraad) te nemen besluit, voor een uit te werken scenario van een nieuw 
zwembad in Sliedrecht; 

• de uitkomst van de onderhandelingen en het resultaat van de afweging tussen financieel voordeel 
enerzijds en de maatschappelijke gevolgen anderzijds aan de raad kenbaar te maken; 

• het financiële voordeel dat uit de onderhandelingen zal volgen, te verwerken in de planning en 
control documenten. 

 
En gaat over tot de orde van de dag, 
 
Namens de fractie,  
 
 
 
SGP-ChristenUnie 
C. Ippel  
 
 


